
ZHODNOTENIE ROKU 2015

OBEC ROSINA

Vážení spoluobčania, 

rok 2015 prišiel už do svojho cieľa a začiatok nového roku nám vytvára priestor, aby sme sa obzreli za 

tým odchádzajúcim. Zbilancovali veci, ktoré sa podarili a zároveň si stanovili nové ciele, priority a výzvy. 

Dovoľte mi preto, aby som stručne zhodnotil minulý rok. 

Hneď na úvod chcem vyjadriť svoje poďakovanie všetkým občanom, ktorí sa zapojili do diania a aktivít 

obce.  Aj s vašou pomocou sa naša obec posunula o pár krokov vpred a pomaly sa začleňuje medzi 

prosperujúce a rozvíjajúce sa obce. 

ZRIADENIE SPOLOČNÉHO OBECNÉHO ÚRADU VIŠŇOVÉ

Mestský úrad Žilina vypovedal k  31.03.2015 zmluvu zo spoločného stavebného úradu 21 obciam. Preto 
bolo nevyhnutné zriadiť nový spoločný stavebný úrad, aby jeho funkčnosť kontinuálne nadväzovala odo 
dňa 01.04.2015.Na zabezpečenie výkonu prenesených kompetencií štátnej správy sme spoločne s obcami 
Porúbka, Podhorie, Višňové, Lietavská Svinná-Babkov, Lietava, Lietavská Lúčka a  Turie  zriadili Spoločný 
obecný úrad Višňové. Spoločný obecný úrad vykonáva
k o m p e t e n c i e  t ý k a j ú c e  s a  s t a v e b n é h o  z á k o n a , 
ako napr. vedie územné a stavebné konania, pripravuje 
povoľovanie terénnych úprav a prác, vedie kolaudačné 
konania a pod. Tieto činnosti vykonáva na adrese 
Framborská 253/21, 010 01 Žilina. Verím, že týmto
k r o k o m  s m e  s a  p r i b l í ž i l i  k   e f e k t í v n e j š i e m u 
zabezpečovaniu prenesených úloh štátnej správy.

OBEC ROSINA

ZRIADENIE SPOLOČNÉHO OBECNÉHO ÚRADU VIŠŇOVÉ
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ZATEPLENIE PAVILÓNOV ZŠ s MŠ ROSINA
V auguste  sme dokonči l i  zateplenie  pavi lónov 

základnej školy. Tento projekt sme finančne zastrešili 

z dotáciez Environmentálneho fondu (95%) a z vlastných 

zdrojov (5%). Pretože  v tomto projekte nebolo zahrnuté 

zateplenie telocvične, fasádne úpravy niektorých častí 

ani výmena okien na viacerých pavilónoch (na pavilónoch 

je vymenená iba časť okien, vrátane telocvične – jedná sa 

ešte o výmenu 120 okien) požiadali sme Environmentálny 

fond o ďalšiu dotáciu v rámci vyhlásenej činnosti Zvyšovanie 

energetickej účinnosti existujúcich verejných budov vrátane 

zatepľovania.

ZATEPLENIE PAVILÓNOV ZŠ s MŠ ROSINA



REKONŠTRUKCIA 

KOTOLNE V POŽIARNEJ 

ZBROJNICI V ROSINE

Rekonštrukciou kotolne sme r ieši l i 
havari jný stav 29 rokov star ých kotlov.
V  mesiaci september sme uviedli do 
prevádzky zmodernizovanú plynovú kotolňu 
v  požiarnej zbrojnici, ktorou sa vykuruje aj 
zdravotné stredisko a  kultúrny dom. Počas 
rekonštrukčných prác boli namontované 
všetky nové kotly Viesmann, vymenené vš e t k y 
príslušné rozvody a  vykonaná previerka 
káblových rozvodov. Súťažné podklady boli 
spracované tak, že obec platí zhotoviteľovi 
cenu v  mesačných splátkach počas doby 24 
mesiacov. 

REKONŠTRUKCIA 

KOTOLNE V POŽIARNEJ 

ZBROJNICI V ROSINE

DEŇ ÚCTY 

K STARŠÍM

Október je mesiacom, ktorý patrí naším 
seniorom a úcte k starším. Úcta k tým, ktorí 
tvrdo pracovali, aby sa nám žilo lepšie. Úcta 
k tým, ktorí sa každý deň vzdávali radostí, ktoré 
im život ponúkal, aby urobili šťastnými nás, 
ich deti .   Úcta k naším mamám, otcom 
a k naším prarodičom. Staroba je pre nás 
všetkých prirodzená a nemôžeme ju zastaviť. 
Čo môžeme urobiť je, že si ju spríjemnime. Preto 
sme i tento rok nezabudli na našich starších 
občanov a  dňa 18.10.2015 som ich pozval 
do kultúrneho domu na spoločné stretnutie, 
posedenie a spríjemnenie chvíľ jesene.  
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VYČISTENIE POTOKA

Počas letných mesiacov zamestnanci obecného úradu spoločne s aktivačnými pracovníkmi vyčistili celé 
koryto potoka. Mnohí by sa určite divili, čo všetko sa v ňom našlo. U väčšiny našich občanov sme sa 
stretli s vďakou a uznaním, ale boli i takí, ktorí znevažovali a naďalej znevažujú ich prácu, čo mňa 
osobne veľmi mrzí. Už na druhý deň po vyčistení potoka sme v ňom opakovane našli vysypané jablká, 
trávu, plastové fľaše a iný odpad. Preto týmto zároveň chcem vyzvať všetkých, aby si vážili prácu našich 
spoluobčanov a aby sme si spoločne chránili životné prostredie.

VYČISTENIE POTOKA

predtým potom



SVETELNÁ SIGNALIZÁCIA

50 km/h. Táto situácia veľmi ohrozovala bezpečnosť 

detí materskej školy, žiakov základnej školy, ale aj

rodičov a v neposlednom rade aj zamestnancov školy. 

Preto som sa rozhodol, že pre zvýšenie bezpečnosti 

je potrebné umiestniť na tomto úseku cesty semafor. 

Verím, že uvedením semaforov do praxe sa situácia 

na ceste pred základnou školou a  materskou školou 

stane bezpečnejšou, vodiči budú disciplinovaní 

a budú rešpektovať našich malých škôlkarov a školákov.

Dňa 11.11.2015 obec Rosina slávnostne spustila
svetelnú signalizáciu na hlavnej,  značne 
 frekventovanej ceste, medzi  základnou školou 
a materskou školou za účasti  sponzorov, 
podpredsedu  Žilinského samosprávneho kraja, 
zhotoviteľa diela a, samozrejme, detí základnej 
školy a materskej školy. Toto miesto pred školou 
bolo veľmi kritické, dochádzalo tu ku  kolíziám
 áut, vodiči neakceptovali prechod pre chodcov, 

často prekračujú predpísanú dovolenú rýchlosť 

SVETELNÁ SIGNALIZÁCIA

ODOVZDÁVANIE PROTIPOVODŇOVÝCH VOZÍKOV

Dňa 13.11.2015 sme si od ministra vnútra Róberta Kaliňáka prevzali protipovodňový prívesný vozík. 
Slávnostné odovzdávanie prebehlo v Žiline na Námestí Andreja Hlinku. Za našu obec  sa preberania 
vozíka spolu so mnou zúčastnili zástupcovia DHZ Rosina Marián Holeša – predseda, Juraj Holeša – 
veliteľ, Ján Ďuroška – strojník a Marek Holienka – člen. Protipovodňové vozíky sú určené na zásahy 
dobrovoľných hasičov, ktoré im umožnia rýchlo reagovať na krízovú situáciu v čase povodní 
a účinnejšie chrániť život a zdravie občanov, ich majetok a miestnu infraštruktúru. 
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REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA 

OBECNÉHO 
ROZHLASU

Vzhľadom na zastarané technické 
zariadenie obecného rozhlasu 
d o c h á d z a l o  k   n e f u n k č n o s t i 
jednotlivých reproduktorov, čo 
spôsobovalo obmedzený prístup 
občanov Rosiny k  informáciám. 
V  predchádzajúcich rokoch 
vynaložené nemalé prostriedky 
na opravu rozhlasu boli 
neefektívne a  neúčinné. Z  tohto 
dôvodu vznikla naliehavá potreba 
rekonštrukcie a  modernizácie 
obecného  rozhlasu, ktorá sa 
začala realizovať v  decembri. 
Rekonštrukcia spočíva v  inštalácií 
bezdrôtového miestneho rozhlasu 
na podperné body distribučných 
sietí nízkeho napätia a vo vybudovaní 
nového moderného vysielacieho 
a  riadiaceho pracoviska na 
obecnom úrade. Účelom 
rekonštrukcie je zvýšenie 
i n f o r m o v a n o s t i  o b č a n o v 
a   zvýšenie spoľahlivosti rozhlasu 
v krízových situáciách.

REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA 

OBECNÉHO 
ROZHLASU

VIANOČNÉ TRHY 

2015
Tretí decembrový týždeň sa po 
druhýkrát pred Kostolom sv. 
Kataríny uskutočnili vianočné trhy. 
Aj tento rok prilákali mnoho ľudí, 
aby si spríjemnili krásny adventný 
a predvianočný čas. 
Tento rok sa obec snažila pripraviť 
vianočné trhy krajšie a zaujímavejšie. 
Malých návštevníkov sme prekvapili 
novou svetelnou výzdobou 
stromčeka a  pripravili sme im aj 
sladké osvieženie. Pre všetkých

účastníkov bola zabezpečená bohatá ponuka občerstvenia 
v  podobe bryndzovníkov, pagáčov, štrúdli, moravských 
koláčikov, ale aj neodmysliteľnej cigánskej pečienky, klobásy či 
voňavého punču a vareného vína. Atmosféru nám spríjemňovali 
t ra d i č n é  v i a n o č n é
 piesne a vystúpenie 
žiakov základnej školy, 
za ktoré im ďakujem. 
Tohtoročný finančný 
výťažok bude použitý 
n a  v y b u d o v a n i e 
o d d y c h o v e j  z ó n y
 „Skotňa“.

VÍTANIE DETÍ DO ŽIVOTA

Dňa 09.07. a 28.12.2015 sa uskutočnilo uvítanie do života našich najmladších obyvateľov, ktorých som 
si pozval aj s rodičmi do kultúrneho domu, aby sme sa vzájomne zoznámili. Pre rodičov bolo pripravené 
vystúpenie spojené s  malým občerstvením. Rodičom som odovzdal � nančný príspevok, uvítaciu listinu, 
darček a zablahoželal k narodeniu ich detí. Nových obyvateľov našej obce sme zapísali do Pamätnej 
knihy, kde rodičia k menám svojich detí pridali svoj podpis. Tento rok sme mali česť spoznať 24 nových 
Rosinčanov – Teodor Jenča, Adela Tichá, Marek Manga, 
Samuel Panák, Sebastián Škorvánek, Natália Ďuranová, 
Emma Balátová, Jakub Šutara, Ema Brózová, Jakub 
Harcek, Tatiana Krkošková, Viktória Vislocká, Sofia 
Babčaníková, Dominik Chudomel, Matej Chovan, 
Lukas Švik ruha,  Natál ia  Bab čaníková,  D aniel 
Maximilián Majtán, Lukáš Janík,Roman Majtán, 
Samuel Ďuroška, Michal Kais, Peter Tkáčik, Jakub 
Kubina.
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INFORMOVANOSŤ OBČANOV A PROPAGÁCIA OBCE

Počas roku bola prepracovaná internetová stránka obce, aby sa docielila jej prehľadnosť, transparentnosť 
a aktuálnosť. V rámci internetovej stránky bol spustený automatický odber noviniek, prostredníctvom 
ktorého sa občania okamžite dostanú k novým informáciám zaslaním na ich mail. V roku 2015 sa podarilo 
zvýšiť návštevnosť a počet kliknutí na našu webovú stránku.

2014
2015

36 918
46 749

návštevy
jedineční

návštevníci
priemer návštev 

za deň nárast kliknutia 
ročne nárat

17 235
18 413

101
128

     -
26,63%

108 713
142 937

      -
31,48%

SEPAROVANÝ ZBER

Od môjho nástupu do funkcie starostu som  sústavne riešil veľmi zlú situáciu s vývozom separovaného 
zberu. Združenie Rajecká dolina, ktoré malo zabezpečovať tento vývoz, si riadne neplnilo svoje 
povinnosti, čo spôsobovalo neustále problémy v obci a miesta pri kontajneroch sa neraz menili na veľké 
smetiská. Vyvrcholením tejto tragédie bolo obdobie v mesiacoch júl a august, keď zberná služba, aj 
po nespočetných mojich urgenciách, nebola schopná zabezpečiť jeho vývoz. Preto bolo nevyhnutné 
riešiť túto situáciu vystúpením zo združenia a tým ukončiť s nimi i spoluprácu. Podľa „Stanov Združenia 
Rajecká dolina“ vystúpenie zo Združenia Rajecká dolina bolo možné uskutočniť iba k 31. decembru 
príslušného roka, čo sa aj uskutočnilo. Od 01.01.2016 nám vývoz separovaného zberu zabezpečuje 
spoločnosť T+T, a.s., Žilina. Verím, že zmenou zbernej služby nastane kvalitatívny posun poskytovaných 
služieb separovaného zberu v našej obci.

INFORMOVANOSŤ OBČANOV A PROPAGÁCIA OBCE

SEPAROVANÝ ZBER

predtým potom
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ZMENA A DOPLNOK Č. 5 
ÚZEMNÉHO PLÁNU 

OBCE ROSINA
Na základe mnohých žiadostí občanov som 
pripravil materiály na otvorenie územného 
plánu a   spracovanie Zmien a  Doplnkov č. 5 
Územného plánu obce Rosina. Vymedzenie 
riešených území bolo schválené na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva, ktoré zahŕňa 
nasledovné časti lokalít našej obce: Lúky pod 
Bračkovcom, Bračkovec, Od Trnového, Závršie, Pod 
vysokým brehom, Predný Diel, Bôrka a  Lipovec. 
Zmeny a  doplnky boli vypracované z  dôvodu 
potreby výstavby rodinných domov v lokalitách.

VÝRUB STROMOV 
A ÚPRAVA OKOLIA 

CINTORÍNA
Koncom roku sme vyrúbali dreviny na cintoríne 
a  v  jeho okolí. Konkrétne išlo o  2 ks tují pri kríži, 5 
ks pagaštanov a  1 ks brezy. Dreviny boli v  zlom 
zdravotnom stave, v plnej miere neplnili tie funkcie, 
na ktoré boli určené a taktiež prestali plniť ekologickú 
a  environmentálnu funkciu. Ohrozovali zdravie 
a bezpečnosť ľudí. Namiesto dvoch tují je plánovaná 
v  roku 2016 náhradná výsadba a  úprava okolia 
s vybudovaním parkovacích miest pre návštevníkov 
c intor ína .  Takt iež  bol i  na   c intor íne orezané 
a upravené všetky tuje, ktoré tvoria živý plot cintorína.

ZMENA A DOPLNOK Č. 5 
ÚZEMNÉHO PLÁNU 

OBCE ROSINA

VÝRUB STROMOV 
A ÚPRAVA OKOLIA 

CINTORÍNA

AKTIVITY, KTORÉ SME REALIZOVALI, RESP. PODPORILI

 Fašiangy deťom
 Stavanie mája
 Výročie vysviacky kostola 
 Deň matiek
 Futbalový turnaj o pohár starostu

 120. výročie založenia DHZ Rosina
 Jeseň na dedine
 Mikuláš 
 Viazanie adventných vencov 
 Silvestrovská zábava

AKTIVITY ZAČATÉ V ROKU 2015

 Žiadosť o poskytnutie podpory formou dotácie – Zateplenie telocvične a výmena okien na pavilónoch 
ZŠ s MŠ v Rosine.

 Program obnovy dediny – Žiadosť o poskytnutie podpory formou dotácie z Environmentálneho fondu na 
rok 2016 – Oddychová zóna „Skotňa“.

 Odkalisko Rosina – výroba umelého kameniva a stavebných zmesí – zaslanie negatívneho stanoviska 
k uvedenému projektu zo strany obce a občanov.

 Odvedenie dažďových vôd zo striech pavilónov ZŠ s MŠ Rosina – získanie � nančných prostriedkov 
(40 000,00 €) na vybudovanie dažďovej kanalizácie v areáli ZŠ s MŠ Rosina.

 Prístupová cesta pre oblasť Bôrka – usporiadanie pozemkov.

 Úprava cintorína a vybudovanie parkoviska.

 Vybudovanie vodovodu na novom cintoríne.
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AKTIVITY, KTORÉ SMEROVALI 
K HOSPODÁRENIU A EFEKTÍVNEMU 

SPRAVOVANIU OBCE
 Prevádzka kuchyne a zabezpečenie služieb stravovania 

• rok 2014 - prenájom 170,00 €/mesiac, voda 50% z ceny, plyn 0,00 €, 

• rok 2015 po novom verejnom obstarávaní - prenájom 420,00 €/mesiac, voda 50% z  ceny, 
plyn 5% z ceny, akcia pre seniorov 700,00 €, cena obeda 2,70 € z pôvodných 3,00 € (na každom 
obede stravník usporí 0,30 €), 

 úspora 700,00 € v obecnom rozpočte (akcie seniorov), 

 zo súčastnej výšky prenájmu sa zvýšil do obecného rozpočtu príjem v porovnaní  
s rokom 2014 a predchádzajúcimi rokmi, 

 úspora na rozvoze stravy (rozvoz už zabezpečuje prevádzkovateľ  a nie obec),  

 úspora na mzde zamestnanca úradu, na pohonných hmotách, prevádzkové 
náklady na auto čo  predstavuje cca 6 150,00 €/rok, 

 celková úspora tak predstavuje sumu 7 600,00 €/rok. 

 Následný odpredaj automobilu Citroën Berlingo (350,00 €).   

 Nová zmluva na rozvoz stravy do ZŠ s MŠ Višňové – podľa dovtedy platnej zmluvy obec Rosina 
ročne doplácala za stravu cca 2 900,00 € z obecného rozpočtu pre obec Višnové a zároveň 
zabezpečovala aj rozvoz stravy pre ZŠ a MŠ Višnové na náklady obce Rosina.

 Zabezpečenie komplexnej zimnej údržby komunikácií (v novej zmluve merateľné parametre 
údržby).

 Vypovedanie zmluvy na čistenie rohoží – ročná úspora 174,00 €.

 Usporiadanie majetkovo-právnych vzťahov so spoločnosťou v areáli ihriska – ročný príjem do 
rozpočtu obce 4 750,00 €.

 V  zmysle zákona o  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy bolo zrušené preplácanie 
energií OŠK (platby z obecného rozpočtu v roku 2014 za plyn 1 133,00 €, el. energia 1 585,-€,   
v roku 2015 za plyn 323,00 €,  el. energia 229,00 € a ďalej sa už platiť nebude).

 Verejné osvetlenie – údržba rok 2012 -  6 487,00 €, rok 2013 - 9 213,00 €, rok 2014 - 10 628,00 
€, rok 2015 - 3 113,00  €.

 Obecný rozhlas – údržba rok 2012 - 560,00 €, rok 2013 - 2 492,00 €, rok  2014 –7 260,00 €, rok  
2015 - 0,00 €.

 Vystúpenie zo Združenia Rajecká dolina (separovaný zber).

 Získanie dotácií na realizáciu 

 zateplenia pavilónov ZŠ 133 222,00 €, 

 svetelnej signalizácie 7 000,00 €, 

 zmien a doplnkov územného plánu obce 9 840,00 €, 

 rekonštrukcie obecného rozhlasu 13 500,00 €, 

 dopravné ihrisko v ZŠ s MŠ 3 000,00 €, 

 odvedenie dažďových vôd zo striech pavilónov ZŠ Rosina 40 000,00 €.

Celková úspora predstavuje cca 18 500,00 € a príjem z dotácií 206 562,00 €.
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NEÚSPEŠNÉ AKTIVITY

Zberný dvor – obec Rosina plánovala vybudovať zberný dvor a uchádzať o dotáciu Environmentálneho fondu 
v  rámci výzvy „Rozvoj odpadového hospodárstva“ činnosť „Zavedenie triedeného zberu v  obciach, vybudovanie 
zberných dvorov a dotrieďovacích zariadení“. Jednou z podmienok získania � nančnej dotácie bolo i vlastníctvo 
pozemku, na ktorom by bol zriadený zberný dvor. Dňa 28.09.2015 na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
som predložil návrh na vybudovanie zberného dvora, avšak nestretol som sa s kladným postojom poslancov. 
Navrhovaný pozemok bol poslancami vyhodnotený ako  nevyhovujúci. Následne som poslancov požiadal 
o spoluprácu pri hľadaní iného vhodného pozemku na zberný dvor. Do dnešného dňa sa tak nestalo 
a obec prišla o možnosť uchádzať sa o finančnú dotáciu, nakoľko termín podania žiadosti bol len do 
31.10.2015. Avšak tento postoj poslancov k uvedenej aktivite ma neodradil a mojou snahou v ďalšom roku bude 
hľadať alternatívne riešenie ako čo najefektívnejšie vyriešiť problém zberného dvora.

NEÚSPEŠNÉ AKTIVITY

Verejné osvetlenie – dňa 10.09.2015 obec Rosina podala na Ministerstvo hospodárstva SR žiadosť o nenávratný 
� nančný príspevok určený na „Budovanie a  modernizáciu verejného osvetlenia pre mestá a  obce a  poskytovanie 
poradenstva v oblasti energetiky“. Nenávratný � nančný príspevok bol pre našu obec schválený, � nančné prostriedky 
sme získali, a  tak došlo k  podpísaniu zmluvy o  poskytnutí nenávratného � nančného príspevku. Po podpísaní 
zmluvy sme ešte čakali na výsledok administratívnej kontroly dokladov verejného obstarávania. 
Výsledok z tejto kontroly nám bol doručený z  Ministerstva hospodárstva SR až dňa 18.12.2015 s informáciou, 
že nebolo zistené porušenie princípov a postupov obstarávania de� novaných právnymi predpismi ES a SR pre 
verejné obstarávanie. Tento deň mal byť i dňom začatia rekonštrukčných prác. 
V zmysle podmienok čerpania príspevku, celý projekt musel byť zrealizovaný, t.j. všetky práce ukončené a následne 
fakturácia za vykonané práce urobená do 31.12.2015, inak by obec musela vrátiť celú dotáciu a rekonštrukciu 
uhradiť zo svojho rozpočtu. Z tohto dôvodu obec Rosina odstúpila od zmluvy, pretože spoločnosť, ktorá mala 
realizovať rekonštrukciu verejného osvetlenia, by nebola schopná ukončiť práce do 31.12.2015. 

Na záver vám ponúkam niekoľko štatistických údajov 
k 31.12.2015, týkajúcich sa diania a aktivít v našej obci:

počet:
 občanov z trvalým pobytom – 3 178, z toho 1 598 žien

 narodených detí – 25, z toho 8 dievčat

 zomrelých - 24, z toho 13 žien

 uzavretých manželstiev – 28

 prisťahovaných – 52 

 odsťahovaných – 30

 daňovníkov – 1 250

 poplatníkov za komunálny odpad – 1 007 

 evidovaných psov – 365 

 overených podpisov – 2 848 a listín – 547

 obecných zastupiteľstiev – 14

 uznesení – 147

 všeobecne záväzných nariadení – 11

 zaregistrovaných podaní – 2 239

Ako som sľúbil pred voľbami v  roku 2014, že mojou prioritou, ako starostu obce, bude efektívne a  účelné 
využívanie � nančných prostriedkov obce, skvalitňovanie životného prostredia a otvorená obec občanom, tak po 
roku môžem povedať, že aj s vašou pomocou a podporou sa mi darí napĺňať tieto slová.
Veľká vďaka patrí vám, občanom, že vo zvýšenej miere sa zaujímate o veci verejné, o čom svedčí vaša aktívna 
účasť na zastupiteľstvách, verejných stretnutiach, ako aj zvýšenou   návštevnosťou webovej stránky obce 
Rosina.  Napriek uponáhľanej dobe, v ktorej žijeme, som presvedčený, že zveľaďovať a zvyšovať úroveň kvality 
života v našej obci sa nám spoločnými silami darí. Mnohé je však potrebné ešte vybudovať, vylepšiť a skrášliť.  
Ďakujem vám všetkým za podporu a s prianím pevného zdravia, pohody a spokojnosti v roku 2016 sa teším na 
ďalšiu dobrú spoluprácu.
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Jozef Machyna
starosta


